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ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Αθήνα, 29-03-2022 
 

Της:  ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑΣ – ΧΑΪΔΩΣ Βουλευτού Β’ Πειραιώς  

 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

                       

ΘΕΜΑ:  «Προβλήματα λόγω υποστελέχωσης στο  Αστυνομικό Τμήμα της Σαλαμίνας» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Το Α.Τ. Σαλαμίνας, πέραν της ιδιαιτερότητας του ότι είναι σε νησί, είναι μία Υπηρεσία που 

στον Τομέα Αστυνόμευσής της είναι υπεύθυνη για την ασφάλεια των περίπου 70 χιλιάδων 

μονίμων κατοίκων, που κάθε σχεδόν Σαββατοκύριακο διπλασιάζονται, ενώ, κατά τους 

θερινούς μήνες, πλησιάζουν τις 300 χιλιάδες. Σχετικά με την υποστελέχωση του Α.Τ. 

Σαλαμίνας, το Υπουργείο σας, στο παρελθόν, έχει δεχθεί αρκετές σχετικές ερωτήσεις 

(849/23-9-2019, 4650/3-3-2020, 844/12-3-2020, 4827/10-3-2020, 4919/13-3-2020). Παρ’ 

όλες τις διαβεβαιώσεις σας, όπως εκείνες προκύπτουν από τις απαντήσεις σας, 

(7017/4/23141-γ΄ 17 Οκτωβρίου 2019,   7017/4/23670-γ’ 20 Μαρτίου 2020,  7017/4/23703-

γ 27 Μαρτίου 2020), η υποστελέχωση στο εν λόγω Α.Τ. παραμένει. Όπως έχει σημειωθεί 

και στις προηγούμενες ερωτήσεις, στο εν λόγω Α.Τ. προβλέπονται 54 οργανικές θέσεις και 

συνήθως, υπηρετούν εκεί περί τα 20 στελέχη, με κάποια εξ’ αυτών σε θέσεις γραφείου (μη 

μάχιμοι). Εκτός από τις ελλείψεις σε έμψυχο δυναμικό, τα προβλήματα του ανωτέρω Α.Τ. 

εντείνονται από την έλλειψη εξοπλισμού. Η ως άνω Υπηρεσία φέρεται να διαθέτει μόνον ένα 

-ενεργό- όχημα, το οποίο, προφανώς, δεν μπορεί να καλύψει τις αυξημένες ανάγκες του 

Αστυνομικού Τμήματος του νησιού, λόγω και των αυξημένων περιστατικών 

παραβατικότητας, όπως αναφέρουν οι κάτοικοι με επιστολή τους στο τοπικό Α.Τ. (αρ. πρ. 

1016/55/81 ημ/νια κατάθεσης 11/05/2021 στο Α.Τ. Σαλαμίνας). Να σημειωθεί, επίσης ότι, 

λόγω της κακής κατάστασης των δρόμων σε κάποιες περιοχές του νησιού, καλό θα ήταν η 

Υπηρεσία να αποκτήσει κατάλληλα για ανώμαλο δρόμο οχήματα.   

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1. Πιστεύετε ότι, υπό τις ανωτέρω προβληματικές συνθήκες, οι ως άνω ελάχιστοι αριθμητικά 

υπηρετούντες αστυνομικοί στο Αστυνομικό Τμήμα της Σαλαμίνας είναι εφικτό να 

ανταπεξέλθουν επαρκώς στις ανάγκες αστυνόμευσης του μεγαλύτερου νησιού του 

Σαρωνικού;  

 

2. Με ποιους τρόπους σκοπεύετε να εξασφαλίσετε την πληρέστερη Ασφάλεια των πολιτών 

της Σαλαμίνας; 

 

3. Προτίθεσθε να στελεχώσετε άμεσα το Α.Τ. Σαλαμίνας με περισσότερο έμψυχο δυναμικό; 

 

4. Προτίθεσθε να ενισχύσετε άμεσα το Α.Τ. Σαλαμίνας με τον απαραίτητο για την επαρκή 

αστυνόμευση του νησιού μηχανολογικό εξοπλισμό (κατάλληλα αυτοκίνητα, μοτοσικλέτες 

κ.ά.);  

  

 

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής 

 

 

 

ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ 

 

 




